
 1

R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş 

în data de   28 mai 2013   
 

 
 
  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 36 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 124/23.05.2013 şi a fost adusă la 

cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 
La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 

aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea 
consiliului judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei  
1 -  Întrebări, interpelări. 
2 - Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor Hotărârii Consiliului Judeţean 

Timiş nr. 163/2012 privind aprobarea tarifelor pentru unele servicii de interes 
judeţean în anul fiscal 2013. 

3 - 
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaţii din imobilul Bastionul 
„Theresia”. 

4 - 
 
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

5 - Proiect de hotărâre privind numirea comisiei de cenzori la SC „Aviaţia Utilitară 
Timişoara” SA. 

   6 -   Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru continuarea procedurii 
de concesionare a serviciului de operare a Depozitului de deşeuri nepericuloase 
din comuna Ghizela, judeţul Timiş din cadrul proiectului „Sistem Integrat de 
Management al Deşeurilor în Judeţul Timiş”. 

7 - 
 

 

Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor finale ale evaluării 
performanţelor manageriale pentru anul 2012 ale managerilor instituţiilor publice 
de cultură aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Timiş. 

   8- 
  

Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării contractului de management al 
domnului Tolcea Marcel la Muzeul de Artă Timişoara. 

9 -  Proiect de hotărâre privind numirea managerului interimar la Muzeul de Artă 
Timişoara. 

 

10 -  Proiect de hotărâre privind acordul de principiu pentru participarea Judeţului Timiş 
prin Consiliul Judeţean Timiş în cadrul parteneriatului de proiect pentru 
promovarea şi implementarea obiectivului de investiţii „Centrul Intermodal 
Regional de Transport Marfă Timişoara – Remetea Mare, judeţul Timiş”.  

11 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea promovării proiectului „Sistem integrat 
pentru taxe, impozite şi registru agricol la nivelul judeţului Timiş”. 
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12 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a Consiliului Judeţean 
Timiş la Fondul pentru Dezvoltare Regională al Regiunii Vest şi la funcţionarea 
Birourilor Regionale de Cooperare Transfrontalieră Timişoara şi Oradea pentru 
anul 2013. 

13-  Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a Consiliului Judeţean 
Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli al Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
pentru Managementul Situaţiilor de Urgenţă ADIVEST pentru anul 2013.  

14 -  Proiect de hotărâre privind participarea judeţului Timiş, prin Consiliul Judeţean 
Timiş, la constituirea „Asociaţiei Sportive Clubul de Handbal Politehnica 
Timişoara”.  

15 - Diverse. 
 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi prezentată cu 37 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din  30 aprilie   2013   
Dacă sunt discuţii? 
Dacă nu, supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 

Timiş din data de 30 aprilie 2013.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul – verbal  cu 37 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 

  
Punctul nr. 1 -  Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Înainte de a vă da cuvântul la acest punct înscris pe ordinea de zi, vă rog a-mi 

permite să fac câteva  precizări.  
În primul rând astăzi, colegul nostru domnul consilier judeţean Marcel Mihoc îşi 

serbează ziua de naştere, iar cu acest prilej doresc să-i transmit în numele tuturor 
colegilor,  mulţi ani cu sănătate  şi bucurii alături de cei dragi. De asemenea, tot astăzi 
este ziua domnului primar Nicolae Robu şi cred că sunt în asentimentul dumneavoastră 
să-şi transmitem şi domniei sale urările noastre şi La mulţi ani.  
 Pe de altă parte,  după cum observaţi şi dumneavoastră lângă mine se află noul 
secretar al judeţului Timiş. Domnia sa este domnul Dan Ardelean şi ocupă această 
funcţie începând cu data de 15 mai în urma câştigării concursului organizat pentru 
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ocuparea postului  de secretar al judeţului Timiş, rămas vacant după pensionarea 
domnului Petrişor Nădăştean.  

În numele plenului consiliului judeţean doresc să felicit pe domnul Dan Ardelean, 
să-i doresc mult succes în această funcţie şi sper că domnia sa va ieşi la pensie din 
funcţia de secretar al judeţului Timiş la fel ca domnul Petrişor Nădăştean. De 
asemenea, sper ca ori de câte ori va fi nevoie să ne spună şi să ne atenţioneze atunci 
când se impun precizări din punct de vedere al legalităţii.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Sorin Cociobea 
Bună ziua domnule preşedinte şi stimaţi colegi,  
La acest punct doresc să intervin cu o interpelare şi două întrebări pe care vreau 

să vi le adresez în mod special domnului preşedinte.  
Interpelarea de astăzi este legată de faptul că în Comisia de relaţii şi cooperare 

internă şi externă din data de 12.03.2013, v-am solicitat direct, prin nota de discuţii, că 
dorim să demarăm un proiect în care noi consilierii judeţeni, membri ai acestei comisii 
să beneficiem de un program care să cuprindă vizite de lucru în statele membre ale 
Comunităţii Europene unde să avem întâlniri oficiale cu conducători regiunilor respective 
sau cu aleşii locali ai regiunilor administrativ teritoriale care sunt existente pe raza acelor 
ţări.  

Vrem, domnule preşedinte, ca prin acest proiect să ne perfecţionăm cu ceea ce 
înseamnă regiunea administrativ teritorială, cum se pune în aplicare un proces de 
regionalizare şi cum vor fi atrase fonduri europene pentru a putea explica şi informa 
opina publică, alegătorii şi în special unităţile administrativ teritoriale din judeţul nostru.  

Cred că noi consilierii judeţeni putem avea un rol important în implementarea 
mult discutatului proiect de regionalizare care,  după cum suntem informaţii de presă şi 
de domnul ministru Liviu Dragnea,  este deja pregătit şi se află într-o formă destul de 
avansată.  

În ceea ce priveşte acest proiect cred că trebuie să avem,  în prima fază,  ca ţintă 
două lucruri foarte importante: 1) rolul şi competenţele regiunilor administrativ teritoriale 
în statele din Uniunea Europeană; 2) absorbţia fondurilor europene direct pe regiune. 
Acest ultim lucru nu se poate face decât printr-o bună organizare administrativ 
teritorială.  

De altfel, vreau  să vă fac cunoscut faptul că reprezentanţii Comisiei Europene 
cer  pentru intervalul 2014 -2020 ca cel puţin 5% din fondurile europene de dezvoltare 
regională să fie alocate pentru dezvoltare rurală.  În aceste condiţii consider că este 
nevoie de proiectul pe care vi-l propun.  Vă mulţumesc şi vă rog domnule preşedinte să 
analizaţi şi să dispuneţi cu privire la solicitarea mea.  

De asemenea, aş vrea să ne spuneţi dacă ştiţi care este perspectiva Aeroportului 
Internaţional Traian Vuia, şi care este situaţia gării şi autogării din Timişoara.  Acestea 
din urmă sunt două obiective importante ale oraşului nostru care au fost propuse şi 
promovate  în campania electorală.  Doresc să ştiu ce se întâmplă cu acestea şi dacă  
au intrat într-o  reabilitare totală.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Înainte de a vă da răspuns la întrebările puse de dumneavoastră,  legat de 

relaţiile interne şi externe, doresc să vă informez că săptămâna trecută cu ajutorul şi 
sprijinul colegilor din ţară , indiferent de culoarea politică,  domnul vicepreşedinte Marian 
Vasile a fost ales preşedintele Comisiei 1 ARE la nivel european.  Deci, în acest 
moment  suntem reprezentaţi mai mult decât este necesar şi vom fi informaţi despre tot 
ce se întâmplă la nivelul Asociaţiei Regiunilor Europene.  
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De asemenea, vreau să vă informez că la sfârşitul săptămânii trecute am 
participat la Tulcea  la o dezbatere în care s-a discutat  modul de realizare al 
descentralizării  şi regionalizării.  Această dezbatere ar fi trebuit să aibă loc şi la 
Timişoara vineri 31 mai 2013, însă  a fost amânată pentru data de 7 iunie 2013.  Toţi cei 
interesaţi vor primi invitaţii la această dezbatere şi sperăm ca aceasta să fie cât mai 
amplă.  

Din dezbaterea de la Tulcea a reieşit faptul că partea de  descentralizare este 
puţin diferenţiată faţă de cea de regionalizare. Aceasta va începe foarte rapid şi vor 
trebui să existe bugete începând cu 1 ianuarie 2014 pentru instituţiile descentralizate 
care se vor crea în judeţ şi în regiune.  

Deci se merge pe ideea descentralizării începând cu 01 ianuarie 2014.  Tot 
pentru anul 2014 se discută de competenţele regionale şi realizarea regiunilor cu 
posibilitatea de a avea bugete pe regiuni.   

Cam acestea sunt informaţiile pe care le deţin în prezent. Este o prezentare pe 
scurt fără să intru în detalii pe ministere pentru că acestea au fost puse toate în discuţie. 
Urmează dezbaterea de la Timişoara din 7 iunie unde vă rog să participaţi alături de noi 
şi să fim foarte activi. La dezbaterea de la Timişoara vor fi prezenţi reprezentanţi ai  
Ministerul Dezvoltării, domnul Liviu Dragnea – vicepremier, domnia sa se ocupându-se 
în mod special de acest lucru.  Revenind la întrebările puse de dumneavoastră, vă pot 
spune, cu privire la Aeroportul Internaţional Traian Vuia că împreună cu Instituţia 
Prefectului judeţului Timiş  am înaintat proiectul la nivel naţional pentru a fi verificat. Va 
informez că la Ministerul Transporturilor s-a discutat problema acestui aeroport din 
punct de vedere al descentralizării şi sperăm că acesta va aparţine Consiliului Judeţean 
Timiş. Rămâne cu semn de întrebare Aeroportul Cogălniceanu din Constanţa şi există 
posibilitatea ca acesta să fie transferat către autorităţile locale, însă cel mai probabil va 
rămâne la Ministerul Transporturilor.  

Referitor la autogara din Timişoara, după părerea mea cred că ar trebui găsită 
altă locaţie întrucât cea de la Piaţa Iosefin este destul de improprie.  Chiar daca va fi 
nevoie să ajutăm şi noi prin consiliul judeţean  cred că se impune găsirea unei alte 
locaţii în zonele unde sunt cele mai multe curse pentru a nu  fi nevoiţi să traverseze 
oraşul dintr-o parte în alta (exemplu de la Piaţa Iosefin către marginea Timişoarei  spre 
Lugoj).   Pentru acest lucru trebuie să fim de acord, să discutăm cu transportatorii şi să 
stabilim lucruri clare în interesul cetăţenilor.  

Referitor la gara Timişoarei vă pot spune că se discută atât la Ministerul 
Transporturilor cât şi la Primăria Timişoara posibilitatea reabilitării acesteia. Până acum 
a fost în desfăşurare procesul de la Paris cu privire la paternitatea acestei gări şi modul 
în care desfăşoară investiţia la această gară.  

Mai multe detalii nu cunosc pentru că, în mod sincer vă spun, problema acestei 
gări consider că este mai mult a Timişoarei chiar dacă ea deserveşte întregul judeţ 
Timiş.  Cred că este mai mult o problemă legată de patrimoniu şi trebuie discutată, 
înainte de a ne pronunţa asupra ei, cu colegii de la Primăria Timişoara.  

 
Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
În şedinţa de plen a consiliului judeţean din luna aprilie am făcut o întrebare 

referitor la tabăra de la Bogda. Dumneavoastră mi-aţi răspuns că în urma unor discuţii 
cu domnul ministru Bănicioiu şi cu anumiţi reprezentanţi ai Ministerului Tineretului şi 
Sportului  urmează ca ministerul să-şi încline atenţia către tabăra de la Bogda  şi urma 
ca în perioada imediat următoare să se constituie o comisie de analiză şi evaluare a 
situaţie acestei tabere. Tot dumneavoastră spuneaţi că mă propuneţi să fac parte din 
această comisie.  

Aş vrea să ştiu dacă acest lucru a fost realizat până în prezent.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Răspunsul meu o să vă mulţumească pe deplin pentru că ideea taberelor, nu 

numai de la nivelul judeţului Timiş,  este prinsă la Ministerul Turismului  şi Sportului în 
strategia pentru descentralizare, în sensul trecerii tuturor taberelor în autoritatea 
consiliilor judeţene.  

 
Domnul consilier judeţean Nicolae Bitea 
Şi când se întâmplă acest lucru? Sunt şanse să se întâmple anul acesta? 
Promiteţi că dacă luăm tabăra o şi reabilităm? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acest lucru se va întâmpla începând cu 01 ianuarie 2014. Referitor la reabilitare 

eu cred că acest lucru se va realiza pentru că altfel nu văd motivul pentru care ne-am 
zbate să o luăm aceste tabere.  

Dacă nu o reabilităm atunci mai bine nu o luăm. Ce nu putem reabilita, vă propun 
ca în funcţie de ce posibilităţi avem şi de ce ni se permite să preluăm sau nu aceste 
unităţi administrative. Dacă ne dorim descentralizare atunci vom prelua atât  lucruri care 
ne convin cât şi lucruri care ne dau bătăi de cap.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Aş dori să felicit toţi colegii care în ultimul timp au participat la alegerile din 

organizaţiile de partid din care fac parte şi au obţinut funcţii atât la nivel judeţean  cât şi 
la nivel naţional. .  Îi felicităm sincer şi le dorim mult succes în activitatea lor.  

Pe de altă parte, referitor la agricultură, vă rog să-mi spuneţi care este punctul 
dumneavoastră de vedere cu privire la faptul că, după cum ştiţi, printre promisiunile 
electorale ale USL-ului s-au numărat şi cea referitoare la reducerea TVA –ului la pâine, 
până la 9% începând cu 01 iulie 2013.  

Din câte ştiu, Fondul Monetar Internaţional nu este de acord cu această măsură 
şi aş vrea să ştiu ce veţi face dumneavoastră cu privire la acest lucru având în vedere 
că pâinea este alimentul de bază şi cel mai important pentru toţi românii.  

Legat de acest lucru, ştiu că de la 1 ianuarie 2014 nu se va mai face taxarea 
inversă la producţia de cereale şi vom intra pe producţia de grâu unde sperăm să avem 
o producţie bună în acest an.  

Pe de altă parte, domnule preşedinte, aveţi alături de dumneavoastră pe 
domeniul agricultură un consilier cu experienţă.  În nenumărate rânduri s-a încercat 
înfiinţarea Camerelor Agricole, iar necesitatea înfiinţării acestora este majoră având în 
vedere faptul că din anul 2014 subvenţiile şi formele de sprijin  se vor acorda doar prin 
camerele agricole.  

În acest sens, vă rog să-mi spuneţi dacă aveţi o propunere sau iniţiativă cu privire 
la posibilitatea de a se reveni la camerele agricole judeţene.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În primul rând trebuie să ştiţi că tot ceea ce a însemnat promisiuni electorale, mai 

ales cele venite din partea Guvernului, eu am fost, sunt şi voi fi de acord ca ele să se 
realizeze, iar eu sunt convins că reprezentanţii Guvernului vor face toate demersurile 
necesare în acest sens.  

Personal nu am discutat problema TVA –ului dar sunt convins, vorbind din punct 
de vedere social,  că există preocupare din partea Guvernului pentru a lua treptat 
povara de pe umerii oamenilor.  

Am convingerea că până la urmă se va găsi o soluţie corectă. Atât eu cât şi 
dumneavoastră avem prea puţine modalităţi de a vorbi direct cu FMI, de ai sensibiliza în 
acest sens.  Cu toate acestea, prin înţelepciunea de care dă dovadă, Guvernul  actual 
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va găsi modalitatea optimă  astfel încât să-şi păstreze  promisiunea şi să realizeze 
scăderea TVA-ului.  

Referitor la taxarea inversă, aceasta este o problemă care a fost anunţată cu 
mult înainte, este discutată la nivel naţional  în ceea ce priveşte politicile fiscale ale 
Guvernului  şi sunt convins că şi în acest caz se vor găsi soluţiile corecte şi poate 
vremea ne va ajuta să avem producţii bune anul acesta.  Din câte am văzut cu ocazia 
diverselor deplasări prin ţară culturile sunt bune şi sperăm să avem producţii mari care 
să ajute economia ţării şi Guvernul având în vedere că acesta are obligaţii mari  în ceea 
ce priveşte obligaţiile fiscale ce trebuie onorate în urma contractării unor credite luate 
până  acum.  Ştiţi că începând din acest an avem de rambursat sume considerabile şi 
cu siguranţă Guvernul le va avea în vedere.  

Referitor la camerele agricole vă pot spune că este există multe discuţii pe 
această temă. Domnul Oprea,  la care dumneavoastră făceaţi referire,  fiind unul dintre 
cei mai buni specialişti ai judeţului nostru în acest domeniu este mult mai implicat . La 
nivel naţional se discută formele de asociere pentru reprezentativitatea şi modalitatea 
de alegere al camerelor agricole. Cu toată sinceritatea vă spun că am susţinut această 
problemă cu ocazia întâlnirii la care am participat. În plus vă rog încă o dată să 
participaţi la dezbaterea care va avea loc la Timişoara săptămâna  viitoare pentru că 
acolo aveţi ocazia să aduceţi în discuţie toate problemele din toate domeniile.  Vor fi 
discuţii  pe tema descentralizării, regionalizării din punct de vedere administrativ şi 
legislativ .Eu am susţinut că la nivel de judeţ este nevoie de o singură instituţie indiferent 
dacă aceasta se va numi  cameră agricolă , consultanţă agricolă  sau direcţie agricolă.  
La nivel regional s-a pus problema ca aceasta să fie unitate de programare, urmărire şi 
consultanţă pe agricultură, iar la nivel judeţean să fie o unitate de urmărire şi sprijinire a 
agricultorilor în mod direct.  

În consecinţă, după părerea mea o să mai dureze puţin până se vor realiza 
aceste lucruri. Am primit solicitarea de la minister pentru a putea majora bugetul până la 
sfârşitul anului pentru că aceştia aveau un buget aprobat până la 1 mai 2013. 
Solicitarea pentru atribuirea sumelor necesare a fost aprobată şi astfel ele pot funcţiona 
până la constituirea unei alte structuri.  

Acestea sunt informaţiile pe care le deţin. Alte informaţii nu cred că are nici 
domnul Oprea.  

 
Domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă 
Aş dori să aflu care este părerea dumneavoastră, ca preşedinte al consiliului 

judeţean,  cu privire la exploatarea gazelor de şist pe raza judeţului Timiş în zona 
Buziaş, Parţa, Biled, Crai nou. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În mod normal consider că este o problemă cu care va trebui să avem răbdare. În 

primul rând trebuie să ascultăm foarte atenţi ce ne spun specialiştii,  ce înseamnă 
politica guvernamentală în acest domeniu şi să nu ne agităm prea tare până nu vom 
discuta cu specialiştii în acest domeniu.  

Din câte aţi văzut există dezbateri pe această temă şi în alte judeţe. Va fi o 
dezbatere şi în judeţul nostru şi atunci vom avea toate detaliile şi toate informaţiile 
necesare. Nu putem să ne bazăm doar pe informaţiile vagi pe care le deţinem în 
prezent sau pe ceea ce se scrie în presă.  Chiar vă rog, să avem tăria şi răbdarea să 
vedem care sunt propunerile guvernului, care sunt părerile specialiştilor  şi care este 
posibilitatea de rezolvare a acestei probleme. Nu vreau în acest moment să-mi exprim 
părerea personală  nici în calitate de preşedinte şi nici în calitate de cetăţean al judeţului 
Timiş.  Nu am suficiente cunoştinţe ca să-mi pot exprima părerea pro sau contra cu 
privire la exploatarea gazelor de şist. Trebuie să vedem ce înseamnă acest lucru, ce 
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spun specialiştii, care sunt urmările şi beneficiile acestor exploatări. Apoi împreună vom 
putea să  exprimăm poziţia plenului consiliului judeţean. Trebuie să discutăm atât cu 
cetăţenii judeţului dar trebuie să vedem şi ce înseamnă politica  economică  şi care sunt 
posibilităţile de dezvoltare ale României.  

 
Domnul consilier judeţean Ilei Bertea 
Domnule preşedinte, am onoarea de a vă informa pe dumneavoastră cât şi pe 

distinşii noştri colegi  că în perioada 24 -26 mai am participat la Adunarea Generală 
ANATOP care a avut loc la Braşov.  

Având delegaţia dată de domnul vicepreşedinte Călin Dobra -  preşedinte ATOP 
Timiş ,  împreună cu domnul Paul Moldovan  ne-am expus punctul de vedere cu privire 
la întărirea acestei autorităţi naţionale. Tot cu această ocazie am avut onoarea să 
asistăm  la discuţii de  nivel înalt  prezentate de domnul Doru Dumitrescu – secretar de 
stat, dar şi de factori importanţi din conducerea  poliţiei române, fiind prezent  adjunctul  
şefului poliţiei naţionale.  

Înfiinţat prin Legea nr. 218/2002 ca fiind un organism consultativ la nivel şi 
funcţionează pe lângă consiliile judeţene cu scop de implicare în societatea civilă în 
eficientizarea serviciului de poliţie, Autoritatea de Ordine Publică Timiş  şi-a demonstrat 
valabilitatea de-a lungul acestor ani.  

Vreau să vă spun că a avut loc alegeri la nivel naţional şi a fost reales cu 
unanimitate de voturi  acelaşi domn Coman Claudiu  ca preşedinte ANATOP, iar la 
nivelul zonei de vest am fost de acord în unanimitate să-l realegem pe un distins domn 
de la Reşiţa pentru că ei au avut o contribuţie chiar de la înfiinţare.  Acest lucru l-am 
făcut cu promisiunea că  în mandatul viitor, respectiv peste 2 ani, domnul vicepreşedinte 
Călin Dobra va fi ales pentru zona de vest.  

Noi avem ca sarcină să atragem de partea noastră Consiliul Judeţean Arad şi 
Consiliul Judeţean Hunedoara întrucât aceste două judeţe nu sunt membre ANATOP.  

Ţin să vă informez că ne-am spus punctul de vedere şi acolo s-au discutat 
probleme de participare activă la toate acţiunile iniţiate  de alte instituţii cu atribuţii 
comune, precum şi iniţierea unor acţiuni comune care să se soldeze cu schimburi de 
experienţă, cu informări reciproce şi parteneriate importante.  

Având în vedere că aproape 30 de ani am lucrat în acest sistem – poliţie – am 
avut un cuvânt de spus. Vă rog să vă bazaţi pe mine în continuare pentru că ordinea 
publică este un segment important pentru cetăţenii judeţului Timiş.  

Tot acolo s-a vorbit despre siguranţa cetăţeanului, siguranţa în şcoli şi pe stradă, 
iar faptul că reprezentăm această autoritate este rezultatul celor care ne-au ales şi ale 
căror dorinţe vor fi exprimate la nivel înalt, acolo unde se dă o directivă clară având în 
vedere că este preluat modelul englezesc de organizare.  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Mă bucur că judeţul Timiş a fost prezent acolo prin dumneavoastră şi să ştiţi că în  

dezbaterea de la Tulcea s-a pus  în discuţie problema Poliţie  precum şi modul în care 
Ministerul de Interne va fi reorganizat începând cu 01 ianuarie 2014, în sensul că va fi o 
altfel de poliţie naţională cu alte sarcini şi atribuţii diferite faţă de cele ale poliţiei 
judeţene sau locale. Se încearcă o reorganizare a instituţiilor, inclusiv a jandarmeriei şi 
ISU din punct de verere al reprezentării regionale şi judeţene.  

După cum observaţi există preocupare majoră şi se încearcă găsirea celor mai 
bune soluţii pe această temă, iar ATOP are rolul lui în acest sens.  

După cum ştiţi Consiliul Judeţean Timiş a aprobat deja cumpărarea unui număr 
de 10 autovehicule pentru anul 2013 . Luna viitoare vom cumpăra 5  pentru a veni în 
sprijinul poliţiei din zona rurală şi circulaţie.  Încercăm, ca împreună, să aducem aportul 
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nostru la asigurarea liniştei şi siguranţei cetăţenilor judeţului Timiş. De asemenea, ştiţi 
că în ultima vreme există o stare de alarmă şi agitaţie în rândul populaţiei întrucât s-au 
semnalat mai multe cazuri de furturi din locuinţe în localităţile din judeţul Timiş. Din 
discuţiile purtate cu reprezentanţii poliţiei şi cu domnul prefect am înţeles că s-a demarat 
procedurile pentru constituirea unei circumscripţii metropolitane în jurul Timişoarei care 
să se ocupe numai de cazurile de furt.   

Vă mulţumesc domnule consilier judeţean Ilie Bertea pentru informaţiile aduse şi 
sunt convinşi că şi colegii apreciază prezenţa dumneavoastră la ANATOP.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Legat de dezbaterea care va avea loc vineri aş vrea să ne spuneţi unde putem 

găsi materialele pe baza cărora aţi discutat la dezbaterea de la Tulcea.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu am primit nici un material. Ni s-a promis că vom primi un CD cu materialele 

respective, insă toate materialele prezentate acolo au fost aduse de reprezentanţii 
ministerelor, de reprezentanţii Ministerului Dezvoltării cel care are atribuţii de conducere 
a acestei acţiuni.  Cu propunerile prezentate în toate dezbaterile se completează 
materiale şi acestea vor fi puse la dispoziţia noastră ulterior.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Dacă intraţi în posesia acestor materiale vă rugăm să le puneţi la dispoziţia 

noastră pentru că nu putem să ne prezentăm la dezbatere fără a fi informaţi.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă promit că în momentul în care voi primi materialele respective cu toată 

plăcere le voi transmite către dumneavoastră.  
 
Domnul consilier judeţean Zanfir Florian  
Revin cu o problemă mai veche pe care vreau să o readuc în atenţia 

dumneavoastră. Este vorba despre comuna Secaş unde de aproape un an nu s-au plătit 
indemnizaţiile reprezentanţilor în secţiile de votare şi a celor din circumscripţia electorală 
locală.  

Doresc domnule preşedinte ca împreună cu colegii din PD-L, celor cărora le 
aparţine primarul, pentru că, de fapt, asigurarea fondurilor pentru plata acestor 
indemnizaţii intră în atribuţiile primarului, să găsim o posibilitate de a acorda aceste 
indemnizaţii. Pentru a ajuta aceşti oameni, mă gândesc chiar la o rectificare de buget în 
cazul în care nu găsim altă soluţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Chiar mâine voi avea o întâlnire cu reprezentanţii Direcţiei de Finanţe şi ai 

Trezoreriei pentru a vedea ce înseamnă arieratele la nivelul judeţului Timiş, care sunt 
posibilităţile de plată a acestor arierate, dar şi care sunt soluţiile care privesc 
posibilitatea deschiderii activităţilor de dezvoltare – investiţii la nivelul unităţilor 
administrative.  

Vă rog domnule director Marcu Marcel să ţineţi cont şi de plata acestor 
indemnizaţii atunci când vom discuta de o eventuală rectificare a bugetului pe care, 
probabil, o vom face în luna iulie. Nu cred că aceste indemnizaţii se ridică la o sumă 
considerabilă şi nici nu cred că este vreo problemă dacă rezolvăm noi situaţia şi îi 
ajutăm pe oamenii de la Secaş.  

De asemenea, vă rog să verificaţi dacă mai există astfel de situaţii în judeţ pentru 
a avea o conduită comună la rectificarea de buget. Nu are importanţă ce partid au 
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reprezentat la alegeri acei oameni şi trebuie să-i ajutăm să-şi primească banii pentru că 
ei şi-au făcut datoria.  

 
Doamna consilier judeţean Georgeta Rus 
Aş vrea să ne daţi câteva informaţii despre situaţia actuală dar şi cea de 

perspectivă a parcului judeţean industrial de producţie de energie fotovoltaică de la 
Covaci.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Rog pe domnul Sergiu Bălaşa să vă răspundă. Dacă domnia sa consideră că nu 

are un răspuns pregătit îl rog să facă până la următoarea şedinţă de plen o informare 
scrisă.  

Personal am solicitat să se pregătească până luni o situaţie cu tot ce înseamnă 
partea de dezvoltare –investiţii nu numai de la domnul Sergiu Bălaşa dar şi de la 
Direcţia de Investiţii şi instituţiile din subordinea consiliului judeţean. Vrem să ştim exact 
pe ce investiţii mergem în continuare.  

 
Domnul  Sergiu Bălaşa – director ADETIM 
Există în derulare, la Direcţia de Investiţii, activităţile pentru demararea 

procedurilor de achiziţii a lucrărilor de investiţii.  
 
Doamna consilier judeţean Georgeta Rus 
Puteţi să ne daţi informaţii despre identificarea potenţialilor beneficiari.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acest lucru este mai greu de realizat pentru că aceştia încă nu s-au prezentat. O 

vor face când vom da drumul la partea de licitaţie pentru achiziţii.  
 
Domnul Sergiu Bălaşa – director ADETIM 
Am crezut că vă referiţi la parcul tehnologic de la Covaci, însă  referitor la parcul 

fotovoltaic vă pot spune că nu avem informaţii în plus faţă de cele anterioare.  Am 
colectat mai multe scrisori de interes din partea unor potenţiali investitori care şi-au 
exprimat interesul de a intra într-o formă legală de parteneriat cu consiliul judeţean. 
Acest lucru nu a avansat foarte mult dar vom pregăti totuşi un raport cu situaţia la zi.  

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
În urma unor serii de audienţe susţinute în calitate de consilier judeţean am 

identificat două probleme care se repetă ca un laitmotiv  şi dumneavoastră domnule 
preşedinte sunteţi singurul în măsură care ne poate răspunde.  

Printre proiectele promise în campania USL regăsim cu prioritate realizarea 
centurii Timişoarei. Întrebarea este: are finanţare şi când începe construcţia ei? 

A doua întrebare este: ce ştiţi despre stadiul autostrăzii Timişoara –Lugoj? 
Continuă lucrările pentru realizare ei  sau au fost abandonate? Putem spera că vom 
ajunge în 20 de minute la Lugoj pe autostradă? 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Referitor la prima întrebare vă pot spune că am avut o întâlnire cu reprezentanţii 

CNADR, cu cei ai Primăriei Timişoara, ai Primăriei Giroc, Moşniţa şi Şag pentru 
definitivarea ultimelor detalii.  

Proiectul se află în stadiul de finalizare astfel încât să poată fi pus în discuţie 
pentru licitaţie.  Sperăm ca lucrările la centru Timişoarei să înceapă în 2014. Finanţarea 
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acesteia are aprobare pentru anul 2014 şi am insistat să înceapă cât mai repede 
procedura de licitaţie pentru că aceasta dă cele mai multe bătăi de cap.  

În plus am solicitat încă 2 descărcări, respectiv una de la Moşniţa pe drumul 
Urseniului  şi cea dea doua de la Giroc care să poată fi racordată pentru Timişoara.  
Deci, vom avea 4 descărcări în loc de 2. Cred că după finalizarea solicitărilor noastre ce 
trebuie să se încadreze în valoarea iniţială aprobată pentru proiect vor începe să se 
găsească soluţii astfel încît să intre toate cele 4 descărcări  pe care le-am solicitat.  

Referitor la autostradă, din câte aţi văzut,  teoretic a fost finalizată licitaţia, însă 
nu pentru tronsonul Timişoara – Belinţ. Aşteptăm să se finalizeze şi licitaţia şi pentru 
acest tronson.  Din discuţiile purtate se pare că una din firmele de construcţii s-ar fi 
angajat să termine în 6 luni şi tind să cred că termenul va fi respectat.  

Cu tronsonul de la Belinţ suntem la Şanoviţa  şi cred că tronsonul de la Remetea 
la Belinţ este mai uşor  şi nu ar trebuie să dureze foarte mult realizarea lui, iar acest 
lucru se poate întâmpla dacă Ministerul Transporturilor şi Ministerul Marilor Proiecte vor 
finaliza licitaţiile şi nu vor fi contestaţii.  

Nu ştiu dacă vor fi contestaţii şi după cele două tronsoane care au fost atribuite 
săptămâna trecută, respectiv tronsonul de la Simeria – zona Ilia şi cele două tronsoane 
care leagă Traian Vuia, pentru că suntem acolo şi cei care aţi fost în zonă aţi observat 
că se poate circula în condiţii de atenţie maximă  de la Belinţ până la Bethausen. Cred 
că  în următoarele două luni se poate ieşi pe autostradă până la Traian Vuia.  

Proiectul este în discuţie la nivel naţional şi vreau să fiţi convinşi că insist  pe 
lângă toţi parlamentarii şi pe lângă toţi cei care au puţină influenţă să ne ajute în 
realizarea tronsonului Remetea – Belinţ. La dezbaterea de la Tulcea a fost prezent şi 
domnul Falcă  - preşedintele Consiliului Judeţean Arad. Am discutat cu dânsul şi deşi 
pare greu totuşi există posibilitatea ca până la sfârşitul anului tronsonul de la Nădlac să 
poată avansa către graniţă. Mai sunt 11 km  care nu sunt realizaţi de  partea  maghiară, 
de la Maco înspre Arad. Deci chiar dacă noi am ajunge la Arad tot nu s-ar putea circula.  

Acestea sunt informaţiile pe care le deţin în acest moment. Mai multe nu cunosc 
dar dacă voi primi alte informaţii vă voi ţine la curent cu acestea.  

 
Domnul consilier judeţean Paul Moldovan 
Aş vrea să ştiu care este contribuţia Consiliului Judeţean Timiş pentru ca 

Timişoara să devină capitală culturală europeană în anul 2021. Spun acest lucru ca o 
întrebare dar şi din perspectiva proiectelor pe care le iniţiem de foarte multe ori. Ca şi 
oameni de viziune cred că trebuie să ne gândim în perspectivă şi să  facem ceva practic 
pentru ca Timişoara să devină capitală culturală europeană.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În primul rând pot să vă spun că avem prins pe Agenda culturală, un punct 

distinct, cu contribuţia pentru acest an. Nu ştiu exact suma, domnul director executiv 
Răzvan Hrenoschi vă poate da mai multe informaţii în acest sens.  

Pe de altă parte, vreau să vă informez că am atribuit cu titlu gratuit un spaţiu  din 
Bastion  pentru constituirea centrului de funcţionare a echipei care susţine proiectul 
Timişoara – capitală culturală europeană.  Domnul Ciubotaru – director Muzeul 
Banatului – este membru în Comisia constituită la nivelul Timişoarei şi aş vrea să vin cu 
propunerea către dumneavoastră de a mai nominaliza pe cineva în această comisie.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Aş vrea  să spun colegilor că este bine că măcar  acum, după ce au avut Comisia 

de cultură 4 ani, se interesează de ce se întâmplă pe acolo. E bine de ştiut că domnul 
Păşcuţă Adrian a fost împuternicit să reprezinte Consiliul Judeţean Timiş în ceea ce 
reprezintă Timişoara – capitală culturală europeană.  E bine de ştiut  că pentru prima 
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dată s-a înfiinţat un nou capitol în Agenda Culturală – T7 şi împreună cu domnul Marin 
Popescu am decis care sunt activităţile deosebite care să ajute la realizarea proiectului.  

În orice caz, Agenda culturală şi strategia acesteia trebuie schimbată. Pentru că 
tot spunea stimabilul coleg că aceasta a ajuns puţin cam în derizoriu cu anumite acţiuni.  
Aşa că vom avea o altă viziune în ceea ce înseamnă proiectele mari şi  Timişoara – 
capitală culturală europeană. Acest lucru se va întâmpla începând cu anul 2014.  

În altă ordine de idei, ca să nu mai intervin a doua oară, aş avea o întrebare sau 
o solicitare, pornind de la faptul că dânşii vin cu subiecte interesante şi de actualitate 
dar care nu ţin toate de plenul consiliului judeţean, aş vrea să vă rog să mutaţi şedinţele 
în ultima zi a săptămânii, vinerea pentru că atunci vor fi şi domnii parlamentari în 
localitate şi vor putea răspunde şi domniile lor la toate întrebările puse de colegii noştri.  

Nu cred că este într-adevăr treaba noastră TVA-ul. Cu toate acestea sunt 
bucuros că dânşii aduc în discuţie acest lucru, însă nu acelaşi lucru l-au făcut când s-au 
tăiat salariile, când se tăiau pensiile şi laptele praf de la copii.  

Vreau totuşi să aveţi în vedere propunerea mea de a muta şedinţa vinerea când 
vor veni şi parlamentarii în oraş. Probabil că parlamentarii dânşilor nu au timp să-i 
informeze despre toate aceste aspecte şi din acest motiv ne întreabă pe noi.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte probleme? Dacă nu, trecem la dezbaterea următorului 

punct înscris pe ordinea de zi. 
 
 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor Hotărârii 

Consiliului Judeţean Timiş nr. 163/2012 privind aprobarea tarifelor pentru unele 
servicii de interes judeţean în anul fiscal 2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil cu amendamente de Comisia  economică şi  

Comisia de urbanism în sensul pornirii licitaţiei de la 5 euro/mp + TVA la cafenele şi 3 
euro/mp la spaţii cu destinaţie culturală. 

Comisia pentru administraţie publică locală a dat aviz favorabil proiectului de 
hotărâre. Rog preşedinţii celor două comisii să prezinte punctul de vedere al comisiilor.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Am ţinut cont de poziţia Comisie speciale constituită prin hotărârea Consiliului 

Judeţean Timiş nr. 15/2013 şi prin urmare, am spus că ne însuşim propunerea Comisiei 
speciale şi o susţinem în plen.  

Astfel am propus tarifele menţionate anterior, respectiv 5 euro/mp + TVA pornirea 
licitaţiei la cafenele şi 3 euro/mp la spaţii cu destinaţie culturală.  

Aceasta este poziţia Comisiei economice. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu supunem la vot amendamentul Comisiei 

economice.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul Comisiei economice cu 36 

voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra 
Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
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Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi un vot împotrivă din partea domnului consilier 
Marius Martinescu.  

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 34 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu 
Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian, un vot împotrivă din partea domnului Martinescu Marius şi o 
abţinere din partea domnului Paul Moldovan.  
 

 
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii unor spaţii 

din imobilul Bastionul „Theresia”. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi   

Comisia de urbanism. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
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Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin şi o abţinere din partea domnului  Zanfir Florian.  

 
 
Punctul 5 - Proiect de hotărâre privind numirea comisiei de cenzori la SC 

„Aviaţia Utilitară Timişoara” SA. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi  

Comisia de economică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Grupul consilierilor judeţeni ACD propune  ca din această Comisie de cenzori, în 

a cărei componenţă trebuie să fie 3 membri titulari şi 2 membri supleanţi, să facă parte 
domnul Barna Radu – economist - membru şi domnul Acatincăi Andrei – economist - 
membru supleant .  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Într-adevăr grupul ACD are cele două propuneri pe care domnul Gheorghe 

Bologa le-a menţionat anterior. Sper că colegii consilieri judeţeni vor fi de acord cu 
aceste propuneri.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vin către dumneavoastră cu ideea de a face toate propunerile pe care le 

supunem la vot. Vă rog să fiţi de acord câte un membru din fiecare grup partid politic 
reprezentat în consiliul judeţean.  Trebuie să fie 3 membri dintre care unul trebuie să fie 
expert contabil  pentru a putea fi preşedintele Comisiei de cenzori şi 2 membri supleanţi.  

Din câte am înţeles grupul PP-DD propune pe domnul Zanfir Florian.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Grupul consilierilor PSD propune pe domnul Pintea Cristian Vasile care este 

expert contabil.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnul secretar îmi spune că nu putem desemna din cadrul consilierilor judeţeni. 

Prin urmare domnul Zanfir Florian nu poate fi membru în Comisia de cenzori. Consiliul 
judeţean este acţionar unic şi din acest motiv domnia sa nu poate face parte.  

Vă rog să desemnaţi o altă persoană care să fie economist. Dacă este  consilier 
judeţean ar fi în incompatibilitate.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, grupul consilierilor judeţeni ai  PDL cedează postul de 

membru supleant altui grup de consilieri judeţeni care doreşte să facă propunere în 
acest sens.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, grupul consilierilor PP-DD propune pe domnul Hinoveanu Octavian. 

Domnul Traian Stancu vă rog să faceţi o propunere din partea grupului de consilieri ai 
PC. 
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Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Vom face propunerea dar nu pentru Comisia de cenzori ci pentru Consiliul de 

Administraţie.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Atunci vă rog să faceţi încă o propunere pentru membru supleant.  Deci, din 

partea grupului PNL  propunerea pentru membru supleant este domnul Cherciov Matei.  
În această situaţie vă supun la vot propunerile pentru constituirea Comisiei de 

cenzori cu menţiunea că domnul Pintea va fi preşedinte, domnia sa fiind expert contabil.  
Consiliul Judeţean Timiş a probat propunerile pentru constituirea Comisiei de 

cenzori cu 32 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor domnilor Bertea Ilie, Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  
Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 3 
abţineri din partea doamnelor/domnilor Cutu Dorin, Rus Alain şi Rus Georgeta. 

Comisia de cenzori de la Aviaţia Utilitară a fost aprobată şi înainte de a-i da 
cuvântul domnului Marin Popescu îl rog pe domnul  Traian Stancu să reluăm discuţiile şi 
în următoarea şedinţă să venim cu un proiect de hotărâre pentru constituirea Consiliului 
de Administraţie.  

Vă rog ca proiectul de hotărâre să fie trecut prin toate comisiile de specialitate, 
astfel încât să putem decidem împreună care este forma şi care sunt condiţiile pentru 
Aviaţia utilitară.  

Ştiu că dumneavoastră domnule Traian Stancu aveţi proiectul de hotărâre deja 
făcut. El a fost pus în aşteptare însă vă rog să reveniţi cu acesta în plenul consiliului 
judeţean.  Împreună cu domnul secretar, serviciul juridic şi Primăria Timişoara vă rog 
să-l revizuiţi şi să-i daţi o formă corectă.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Domnule preşedinte vă promit că aşa se va întâmpla şi rog colegii ca prin 

partidele pe care le reprezintă în consiliul judeţean să se gândească care vor fi 
propunerile pentru Consiliul de Administraţie.  Nu ştim încă numărul. A fost o variantă 
atunci pe care o mai discutăm dar mi-aş dori ca din fiecare partid să fie câte un 
reprezentant.  

 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
O observaţie foarte simplă pe care doresc să o fac în dublă calitate, cea de 

consilier judeţean şi cea de membru al Comisiei speciale care se ocupă  de gestionarea 
din perspectiva managementului şi a tot ceea ce înseamnă bunul mers al acestei 
societăţi comerciale, şi ţinând cont de faptul că noi suntem acţionari în procent de 
100%, precum şi că această comisie de cenzori are  puterea de a convoca în şedinţă 
extraordinară Adunarea generală a acţionarilor aş solicita  Direcţiei Administrarea 
Patrimoniului şi Direcţiei Buget – Finanţe  un raport  al fostei Comisii de cenzori.  

Raportul aş dori să fie făcut pe fiecare grup politic reprezentat în consiliul 
judeţean. Ştiu că această schimbare a comisiei trebuia să se întâmple mult mai 
devreme şi rugămintea mea este să se scoată din arhivă documentaţiile pentru a 
întocmi raportul respectiv.  Ne dorim să îmbunătăţim activitatea şi să venim în sprijinul 
managementului acestei societăţi comerciale. 
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Totodată, ţinând cont şi de faptul că avem un patrimoniu foarte mare reprezentat 
în capital social şi acţiuni aproximativ de 1.600.000 lei  toată comisia precum şi consiliul 
judeţean este preocupat de acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu  33 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin 
Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin,  
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran 
Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 2 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor, Rus Alain şi Rus Georgeta.  

 
 
Punctul 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru 

continuarea procedurii de concesionare a Serviciului de operare a depozitului de 
deşeuri nepericuloase din comuna Ghizela, judeţul Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Legat de acest proiect vreau să vă spun că este necesară adoptarea acestei 

hotărâri datorită faptului că în 2011 Consiliul Judeţean Timiş a dat un mandat Asociaţiei 
de Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş pentru a demara procedura de licitaţie.  

Ţinând cont de faptul că în instanţă a fost contestată această procedură trebuie 
să dăm din nou mandat ADID pentru a continua această procedură de achiziţie cu 
modificările aduse caietului de sarcini întrucât pe parcursul timpului au apărut modificări 
legislative care trebuiau incluse în caietul de sarcini.  

Din punct de vedere al stadiului proiectului vă pot spune că  sunt în desfăşurare  
lucrările la  staţiile de transfer şi centrele de colectare deşeuri aceste fiind 4 la nivelul 
judeţului Timiş.  Am atribuit deja locaţiile pentru cele 6 gropi de deşeuri neconforme din 
judeţul Timiş şi sunt în desfăşurare lucrările pentru închiderea lor. De asemenea, s-a 
semnat asistenţa managerială pentru a desfăşura următoarele licitaţii pe care le mai 
avem până la închiderea acestui proiect.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
După cum ştiţi a fost un proces în instanţă care s-a câştigat licitaţia şi ni s-a dat 

posibilitatea  continuării pe aceleaşi baze şi suntem în negocieri directe, conform 
caietului de sarcini, pentru atribuirea operatorului. Sper ca acea comisie pe care o avem 
să poată să închidă  contractul cu SAL PREST pe care împreună l-am aprobat şi l-am 
prelungit cu până la data de 21 iunie. Dacă nu avem obligaţia să prelungim din nou 
până la realizarea contractului, însă sperăm să nu ajungem acolo pentru reluarea 
licitaţiei.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Prima observaţie este  legată de faptul că mulţi dintre consilierii judeţeni se află la 

prima lectură a proiectului de hotărâre şi tot ce înseamnă materiale legate de acesta. 
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Având în vedere că proiectul este de o importanţă majoră pentru judeţul nostru, cu 
permisiunea dumneavoastră doresc să vă pun câteva întrebări pornind  de la lectura 
acestui raport ce motivează proiectul de hotărâre. Se spune în raport că rezultatul 
procedurii de licitaţie deschisă a fost transmis către dumneavoastră în data de 
26.02.2013. Acum ne aflăm în luna mai.  

A fost necesar un răgaz de meditaţie sau de reconsiderare a unor etape care au 
fost eşuate? Ce s-a întâmplat în această perioadă de 3 luni de zile încât a trebuit să 
medităm asupra acestei decizii? 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Prin caietul de sarcini ni se dă posibilitatea renegocierii cu firma care s-a clasat 

pe locul 2, respectiv cu RETIM. După 2 luni de zile, după ce am primit sentinţa prin care 
am aflat că firma Confort a pierdut licitaţia, discutăm cu RETIM şi sperăm că vor 
accepta condiţiile noastre.  Sunt detalii care se discută de către comisie dar pot să vă 
spun că am negociat cu ei până acum condiţia financiară, respectiv preţul pe tona de 
deşeuri pe care noi îl practicăm acum cu Salprest - 11 euro/tonă. În urma negocierii,  
dacă vom ajunge la  o înţelegere RETIM să accepte un preţ sub 11 euro/tonă.  Aceasta 
a fost condiţia pe care am pus-o RETIM- ului pentru a continua discuţiile. RETIM avea 
un preţ de 14 euro/tona de deşeuri.  

În momentul de faţă se pare că RETIM este aproape de acord cu condiţiile 
noastre. Urmează ca membri comisiei ce are în atribuţii negocierea să ajungă la finalul 
discuţiilor cu cei de la RETIM. Aş vrea să se concretizeze acest lucru iar împuternicirea 
pe care o dăm asociaţiei să ducă la bun sfârşit negocierea le dă posibilitatea să  
hotărască sau nu semnarea contractului. Nesemnarea contractului presupune reluarea 
întregii licitaţii.  

Vreau să vă informez că de proiect s-a ocupat doamna Marieta Mateescu în 
calitate de şef de proiect şi pentru că se pensionează îi dorim domniei sale pensie lungă 
şi uşoară. Trebuie să ştiţi că am rugat-o să rămână în continuare la consiliul judeţean cu 
4 ore deşi era în prag de pensionare tocmai pentru a finaliza închiderea proiectului.  
Este un proiect destul de delicat care s-a realizat cu întârzieri foarte mari şi din acest 
motiv am decis să o lăsăm pe doamna Mateescu să ducă proiectul până la sfârşitul 
anului. Noi ne străduim să facem tot posibilul pentru a clarifica licitaţia.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Dacă, aşa cum spuneţi, licitaţia este cea care ne face să avem bătăi de inimă, 

atunci acest secret pe care ni l-aţi spus acum, respectiv  negocierea cu cea mai bună 
firmă ofertantă  RETIM  şi la art. 1 în loc de această vagă exprimare „ continuarea de 
către ADID a procedurii de achiziţie publică..” să trecut  un termen exact.  

Dacă avem posibilitatea legală să încredinţăm direct unei firme partea de 
administrare a deşeurilor şi deponeului aş dori să cunosc în baza cărei legi şi a cărui 
articol avem această posibilitate noi executivul, respectiv dumneavoastră prin contract 
cu o firmă. Aici rog pe domnul secretar să-mi precizeze exact care este titlul legii şi al 
articolului  care ne dă această posibilitate, iar dacă avem această posibilitate atunci nu 
mai înţeleg de ce ţinem o altă negociere cu o altă firmă pentru continuarea procedurii de 
achiziţie publică.  Deci, ori avem un cadru legal care ne spune că putem da Salprest - 
ului un contract şi atunci nu mai e nevoie de continuarea procedurii ori nu avem.  

Prin urmare, doresc să se introducă un amendament la articolul 1, cu precizarea 
care aţi făcut-o dumneavoastră, în loc de continuarea procedurilor de achiziţie publică 
să fie trecut expres cum se continuă aceste proceduri. De asemenea doresc un răspuns 
din partea domnului secretar cu privire la legalitatea încredinţării directe a administrării 
deponeului către o altă firmă  în afara celor care au participat la licitaţie şi de ce la art. 2 
nu folosim clar formularea că dorim să aprobăm caietul de sarcini modificat, pentru că 
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acest lucru se întâmplă de fapt, respectiv dorim să aprobăm acum acest caiet de sarcini 
modificat.  Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier judeţean Marius Martinescu vreau să vă spun că nu facem 

acum o altă licitaţie. Prin procedura de licitaţie iniţială, în urma câştigării contestaţiei 
împotriva Confort-ului  în instanţă ni se dă posibilitatea să purtăm negocierile cu cea dea 
doua firmă clasată, respectiv cu RETIM.  

Referitor la Salprest, dumneavoastră ştiţi că eraţi consilierul preşedintelui la 
vremea respectivă, şi ar trebui să fiţi în temă cu ceea ce înseamnă acest deponeu.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Aş vrea să vă   ajute domnul secretar al judeţului Timiş.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, imediat dau cuvântul domnului secretar.  
Salprest a fost agreat de fosta conducere a consiliului judeţean, căreia nu am 

nimic să îi reproşez pentru acest fapt, ba din contră este foarte bine că a agreat ideea 
de a da activitatea  pe o perioadă determinată întrucât se va încheia la 21 iunie 2013. 
Până atunci va trebui să hotărâm prin comisia de negociere care are din partea noastră 
împuternicirea să ducă negocierea până la capăt.  

Salprest este o instituţie din Lugoj care a fost pusă să strângă deşeurile o pe 
perioadă determinată până la închiderea contractelor cu firmele care au participat la 
licitaţie la momentul respectiv.  Din luna februarie discutăm cu a doua firmă clasată 
pentru este mult mai scurtă perioada de negociere directă cu a doua clasată care ne dă 
voie Uniunea Europeană . Pentru toate celelalte puncte pe care le solicitaţi sunt convins 
că doamna Mateescu şi domnul secretar Dan Ardelean pot să vă facă o informare 
scrisă. Deci, o rog pe doamna Mateescu ca împreună cu domnul secretar Dan Ardelean 
să întocmească o informare scrisă cu situaţia existentă în ceea ce priveşte RETIM şi să 
o prezentaţi tuturor consilierilor judeţeni. Această situaţie trebuie prezentată până la 
următoarea şedinţă de plen.  Situaţia deponeului durează de ani de zile şi trebuie să o 
clarificăm noi acum.  

În consecinţă, dumneavoastră domnule  Marius Martinescu solicitaţi un 
amendament sau aşteptaţi informarea din partea doamnei Mateescu.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Nu aştept. Mulţumesc frumos pentru informare, însă îmi este suficientă partea 

verbală şi vă acord credit total în ceea ce spuneţi dumneavoastră.  
Prin urmare, vă rog să supuneţi la vot articolul 1 cu amendamentul  că se  aprobă 

continuarea de către ADID a negocierilor directe  cu cea dea doua firmă clasată în urma 
achiziţiei public, respectiv firma RETIM SA, pentru concesionarea serviciului de operare 
…. şi de aici articolul rămâne neschimbat.  

Înainte de a supune la vot amendamentul aş dori să primesc răspuns referitor la 
cadrul legal.  

 
Domnul Dan Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Este vorba despre Ordonanţa de Urgenţă nr. 34/2006 cu privire la achiziţiile 

publice la art. 110 se prevede continuarea acestei proceduri.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Însă nu de continuare am întrebat eu ci de încredinţarea directă către Salprest a 

administrării.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Această întrebare trebuia să o puneţi domnului preşedinte  Constantin Ostaficiuc 

acum un an.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Nu, vreau să o adresez dumneavoastră pentru că sunteţi preşedintele consiliului 

judeţean.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dar nu eu am dat-o. Eu am preluat-o şi se închide pe data de 21 iunie.  Vreau să 

închei acest provizorat. Nu o consider o grea moştenire. Am preluat tot pentru că sunt 
obişnuit să duc şi lucruri mai grele.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cocean 
Fără a avea pretenţia că am studii în domeniu  juridic aş vrea totuşi ca domnul 

secretar să ne spună dacă este normal să votăm un amendament care nu are o bază 
legală.  Domnia sa solicită să introducem  un amendament care stipulează că este o 
continuare firească a unui proces de licitaţie în condiţiile în care nu a existat un alt 
câştigător.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Să înţeleg de la dumneavoastră că negocierea nu are o bază legală? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Cocean 
Am spus că introducerea acestui amendament în condiţiile în care au rezultat în 

urma unei licitaţii care s-a făcut nu ştiu dacă este legal şi din acest motiv solicit părerea 
domnului secretar.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Este clar că are bază legală.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Aş vrea să îl rog pe domnul Martinescu să citească toată hotărârea şi atunci o să 

vadă care este temeiul legal al acestui proiect de hotărâre. Se spune: „ în conformitate 
cu OUG nr. 34 /2006 privind atribuirea contractelor de achiziţie publică…. „ iar la art. 1 
se spune: „ se aprobă continuarea de către ADID a procedurilor de achiziţie publică”. 
Care este temeiul legal?  OUG nr. 34/2006. Despre asta vorbim şi vreau să-mi confirme 
domnul secretar dacă am dreptate în felul în care înţeleg eu lucrurile şi cred că proiectul 
de hotărâre trebuie aprobat în forma în care a fost prezentat de către iniţiator.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Pau  
Cu tot respectul pentru colegii mei nu este o scuză că ajungem în plenul 

consiliului judeţean şi nu suntem familiarizaţi cu materialele, iar acest lucru îl spun cu 
toată responsabilitatea. Cred că ar fi mult mai bine dacă fiecare dintre noi ar şti despre 
ce se discută înainte de a ajunge aici sau dacă nu să încercăm să ne păstrăm eleganţa.  

Pe de altă parte, odată cu încheierea interpelărilor ar trebui să venim cu 
amendamente clare pe care să le depunem şi să le votăm.  Încercăm să ne facem 
numărul, să arătăm că unii au experienţă mai mare decât alţii, însă din respect unii faţă 
de ceilalţi să venim cu amendamente clare şi pertinente.  

Am discutat de două probleme. În primul rând discutăm despre prelungirea  unui 
contract pentru că nu avem o procedură de licitaţie încheiată, fapt care se produce 
natural întrucât contractul a fost semnat, iar cei care l-au semnat cred că au făcut-o în 
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condiţii legale.  În al doilea rând, în acest moment împuternicim să se continue 
negocierea în condiţii legale conform OUG nr. 34/2006. Nimeni nu a spus că vom 
continua o negociere care nu este legală. Am participat la alte şedinţe de consiliu local 
şi nu am auzit atâtea explicaţii.  De multe ori dumneavoastră aveţi o eleganţă foarte 
mare în a da explicaţii dar şi noi avem o eleganţă în a asculta. Colegul meu nu a fost 
foarte direct dar nu este normal să vin aici să ascult probleme care nu ţin de noi şi doar 
să ne îmbogăţim cultura generală. Dacă vrem o poziţie oficială o putem aborda oficial, o 
putem face în scris, iar problema gazelor de şist, dacă tot  ne interesează, o putem afla 
din presă şi dacă nici din presă nu reuşim să ne facem o părere atunci apelăm la 
specialiştii în domeniu.  

Cu tot respectul pentru colegii mei şi pentru timpul nostru al tuturor consider că a 
trebui să ne analizăm, în aceste condiţii,  discursurile.  Vrem să nu fim consideraţi 
„consilierii tăcerii”?  Eu cred că decât să spunem prostii mai bine tăcem şi rămânem 
interesaţi de ceea ce am fost până acum. Vă mulţumesc pentru intervenţii şi vă rog ca 
pe viitor să fim decenţi unii cu ceilalţi.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Noi vă mulţumim pentru morală. Constatăm că la fiecare şedinţă de plen ni se 

face morală.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă rog să-mi permiteţi să-i dau cuvântul domnului Dan Ardelean - secretar al 

judeţului Timiş.  
 
Domnul Dan Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Cu permisiunea dumneavoastră doresc să fac câteva precizări. De asemenea, vă 

rog să aveţi în vedere faptul că la vremea respectivă subsemnatul nu avea cunoştinţă 
despre această hotărâre.  

Prin urmare consider că trebuie să ţineţi cont de faptul că în anul 2011 consiliul 
judeţean a atribuit un mandat ADID  Timiş pentru a iniţia procedurile de achiziţie a 
acestui serviciu public.  

Urmare a demersurilor făcute şi în respectarea OUG nr. 34/2006 au fost 
demarate aceste proceduri, iar în luna februarie această entitate a avenit cu o adresă 
prin care informa consiliul judeţean cu următoarele probleme: în primul rând se punea 
problema continuării procedurilor de achiziţie prevăzute la art. 110 din ordonanţă sau 
exista varianta în care aceste proceduri, derulate până în acest moment, să fie anulate 
toate, să se facă un nou contract şi un nou caiet de sarcini care urmau să ia de la zero 
această procedură.  

Sigur că în rezolvarea acestei probleme s-a considerat că este legal şi corect să 
se continue procedurile deja demarate de către ADID, în sensul de a rezolva toate 
problemele legate de concesionarea serviciului pentru depozitul de deşeuri 
nepericuloase de la Ghizela. Acest lucru se întâmplă şi datorită faptului că suntem în 
situaţia existenţei condiţiilor de oportunitate şi necesitate pentru că vor trebui rezolvate 
până la mijlocul lunii.   

Nu pot spune alte detalii pentru că n u sunt în măsură, însă împreună cu colegii 
din aparatul tehnic vom încerca să vă aducem în scris la cunoştinţă toate detaliile până 
la următoarea şedinţă de plen a consiliului judeţean. Din punctul nostru de vedere nu 
există o modificare a caietului de sarcini, se continuă cu aceleaşi proceduri, în sensul 
că, doar s-a actualizat caietul de sarcini cu modificările legislative intervenite din anul 
2011 şi până în prezent. Nu puteam continua fără să ţinem cont de modificările făcute 
de lege.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu toţi aveţi caietul de sarcini în faţă?  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Caietul de sarcini ne-a fost prezentat la venirea noastră în sala de şedinţe.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule Marius Martinescu, dacă dumneavoastră v-aţi fi ridicat mapele de 

şedinţă atunci când aţi fost anunţat era mult mai bine. Dacă nu puteţi veni să luaţi 
mapele atunci vă rog să-mi spuneţi şi am să vi le trimit prin cineva la Lugoj. Toţi 
consilierii au materialele de şedinţă. Mapele au fost pregătite cu cinci zile înainte, însă 
încep să-i dau dreptate domnului Adrian Pau.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Pau 
Domnule preşedinte vă rog să analizaţi posibilitatea transmiterii acestor materiale 

în format electronic.  Cred că astfel nu vor mai fi nici un fel de probleme. Dacă 
materialele vor fi transmise în format electronic cu 5 zile înainte de şedinţă atunci noi 
vom avea posibilitatea să le analizăm din timp.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În principiu sunt de acord, însă am dorit să aveţi materialele în format scris pentru 

a le avea în faţa dumneavoastră atunci când le supunem aprobării.  
Cred că e bine să fim serioşi atunci când discutăm. Proiectul este unul discutat 

de câţiva ani buni. El a fost discutat timp de 4 ani şi de vechea conducere împreună cu 
noi, iar acum suntem în punctul în care ori suntem serioşi şi ducem problemele până la 
final – motiv pentru care am lăsat-o şi pe doamna Mateescu  să continue proiectul  - nu 
am vrut să aducem pe altcineva care nu-l cunoaşte, ori vrem să arătăm fiecare cât de 
buni suntem să punem în încurcătură pe alţii.  

Deci, domnule Matinescu, consideraţi că este necesar să supunem la vot 
amendamentul propus de dumneavoastră, cu toate că acesta se regăseşte în hotărâre 
pentru că OUG nr. 34/2006 ne dă posibilitatea să facem acest lucru? 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Având în vedere delicateţea cu care aţi tratat dialogul de până acum, vă rog să 

supuneţi la vot amendamentul pe care l-am propus.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, supun la vot amendamentul propus de domnul consilier 

judeţean Marius Martinescu.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu 12 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita 
Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Popscu Marin, Rus Alain, 
Rus Georgeta, Supuran Sorin, 20 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Pau Adrian, Radu Rodica, Ritivoiu  Mihai, Sanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, Vasile Marian şi 3 abţineir din partea 
domnilor Cocean Liviu, Plavoşin Deian şi Zanfir Florian.  

Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 25  voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel, Dobra Călin, Gavriliţă 
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Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Păşcuţă Adrian, Pau Adrian, 
Plavoşin Deian, Radu Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan, Vasile Marian, Zanfir Florian,  3 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Georgeta şi 6 abţineri din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, 
Gaita Oana şi Rus Alain.  

 
  
Punctul nr. 7  - Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor finale ale 

evaluării performanţelor manageriale pentru anul 2012 ale managerilor instituţiilor 
publice de cultură aflate sub autoritatea Consiliului Judeţean Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi   

Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Aş vrea să-l asigur pe bunul meu coleg Adrian Pau cât şi pe dumneavoastră 

stimaţi colegi că nu am intervenit să-mi fac numărul, însă sunt mai delicat atunci când 
vine vorba de cultură şi învăţământ  pentru că am preocupări în această zonă dar şi 
pentru că sunt membru în Comisia de cultură, învăţământ, tineret şi sport.  

Pentru că tot vorbeam de oameni deosebiţi şi pentru că aici ne „luptăm”, ne 
contrazicem într-o perspectivă a ideilor şi principiilor, iar aceste contradicţii duc la 
progres, dar şi pentru că astăzi am salutat  oameni deosebiţi -  am spus oameni şi este 
foarte important acest cuvânt care îşi serbează ziua de naştere –  vorbesc de domnul 
Marcel Mihoc, colegul nostru şi domnul Nicolae Robu – primar al municipiului Timişoara   
aş vrea să vă reamintesc că tot astăzi este ziua de naştere a colegului nostru Marcel 
Tolcea căruia îi spunem La mulţi ani. 

Dacă  domnul Marcel Mihoc a primit sticla de whisky din partea întregului 
ansamblu de consilieri judeţeni, prin domnul preşedinte,  din păcate domnului Marcel 
Tolcea tot ce  îi oferim  azi de ziua sa este  încetarea contractului de management.  

Am ţinut să intervin pentru că îi respect deopotrivă pe toţi cei care sunt în această 
sală dar şi directorii instituţiilor de cultură. Cu toate acestea am o strângere de inimă 
când mă gândesc la încetarea acestui contract de management.  

Aşa să ne ajute dumnezeu după cum gândim şi La multi ani domnule Marcel 
Tolcea! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu îi urez domnului Marcel Tolcea la fel ca şi tuturor celor care sunt născuţi 

astăzi 28 mai. Le spun La mulţi ani şi le doresc să aibă multe bucurii şi împliniri.  
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul cu 24 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean 
Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra 
Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian, , Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 9 voturi 
„împotrivă din  partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, 
Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin Rus Alain 
Florin şi o abţinere din partea domnului Martinescu Marius, 
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Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Înainte de a trece la următorul punct, cu permisiunea dumneaovastră domnule 

preşedinte şi la propunerea colegei mele Georgeta Rus aş vrea să-l aplaudăm 
activitatea domnului Marcel Tolcea, întrucât domnia sa a făcut mult bine prin activitatea 
sa.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt de acord.  Îl salut cu respect pe domnul Marcel Tolcea şi îi doresc mult 

succes în activitatea sa viitoare.  
 
Punctul  8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării contractului de 

management al domnului Tolcea Marcel la Muzeul de Artă Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi  

Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 22  voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie,  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela,  Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  
Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian,  
Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 10 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita 
Oana, Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin Rus Alain Florin, Rus Georgeta 
şi două abţineri din partea domnilor Martinescu Marius şi Marcel Mihoc.  

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind numirea managerului interimar la 

Muzeul de Artă Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică locală şi  

Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport.  
Vreau să vă spun că am ţinut cont de posibilităţile conferite în acest sens şi vă 

rog să fiţi de acord cu propunerea ca activitatea de management să rămână în cadrul 
instituţiei până la definitivarea concursului pentru postul de director.  Pentru acest lucru 
am convocat mai mulţi colegi de la Muzeul de Artă care să preia această activitate. Unii 
dintre ei s-au abţinut şi din acest motiv am propus pe doamna jurist cu care sper să fiţi 
de acord.  

Domnia sa îşi va începe activitatea în calitate de director interimar începând cu 
data de 1 iunie când va fi emisă şi dispoziţia. De aceea luni voi fi prezent acolo pentru a-
i înmâna decizia şi pentru a instala pe funcţie pe doamna jurist.  

Sunt convins că domnia sa se poate baza pe toţi colegii din Muzeul de Artă, pe 
consilierii judeţeni din cadrul Comisiei de cultură, învăţământ, tineret şi sport care o vor 
sprijini în activitatea domniei sale. Îi dorim mult succes.  

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 24 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
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Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  
Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, , Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau 
Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 
6 voturi „împotrivă” dfin partea doamnelor/domnilor Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain Florin, Rus Georgeta şi 6 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin,  Cutu Dorin, Gaita 
Oana şi  Mihoc Marcel,  

 
 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind acordul de principiu pentru 

participarea Judeţului Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş în cadrul 
parteneriatului de proiect pentru promovarea şi implementarea obiectivului de 
investiţii „Centrul Intermodal Regional de Transport Marfă Timişoara – Remetea 
Mare, judeţul Timiş”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil cu amendamente de către Comisia pentru 

administraţie publică locală şi aviz favorabil de  Comisia de urbanism şi Comisia 
economică.  

Am înţeles că există un amendament legat de sintagma „de principiu”.  Rog 
preşedintele Comisiei pentru administraţie publică locală să prezinte punctul de vedere 
al comisiei.  

 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea 
Am făcut acest amendament în ideea că nu putem merge pe o cale de mijloc. Ori 

se aprobă ori nu se aprobă. Sintagma ”de principiu” este neclară din punct de vedere 
juridic. Ca totul să fie clar am cerut să se treacă se aprobă sau nu se aprobă, iar votul 
nostru a fost pentru „se aprobă”.  Sintagma „de principiu” dă naştere la interpretări 
ulterioare şi nesiguranţă şi  am vrut să înlăturăm acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am discutat cu domnul secretar şi a fost de acord ca sintagma „de principiu” să 

fie eliminată.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Am un amendament care se referă la art. 2  prin care propun completarea  

Comisiei de negociere a contractului de asociere în participaţiune cu încă 5 
reprezentanţi , respectiv câte un consilier judeţean din fiecare partid politic din cadrul 
consiliului judeţean şi pe care vă rog să-l supuneţi la vot.  

Cred că în acest fel se va asigura o transparenţă totală având în vedere că 
sumele alocate acestui proiect venite de la bugetul de stat şi de la Comunitatea 
Europeană  pe lângă faptul că sunt foarte mari sunt şi bani publici, iar finanţarea este 
deosebit de importantă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt  alte discuţii? Dacă nu, vă pot spune că sunt de acord cu ambele 

amendamente.  
Întrucât discutăm de terenuri, am rugămintea ca în cadrul comisiei să fie prezent  

şi reprezentatul Direcţiei de Investiţii şi doamna arhitect şef. Prin urmare, componenţa 
comisiei se va mări cu încă 7 membri – 2 colegii din aparatul tehnic + 5 consilieri 
judeţeni.  
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Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
Domnule preşedinte, având în vedere că vorbim despre o chestiune urgentă cred 

că ar trebui să facem propunerile acum în plen.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, propunerile le vom face acum în plenul consiliului judeţean.  
Supun la vot primul amendament prin care se propune scoaterea din titlu a 

sintagmei „de principiu”.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 35 voturi „pentru” din 

otărâre   partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului consilier judeţean Stancu Traian  

 
Propunerile pentru cei 5 membri din cadrul consilierilor judeţeni sunt următoarele.  
PSD propune pe domnul Stanciu Pompiliu, PP-DD propune pe domnul Bertea 

Ilie, PDL propune pe domnul Martinescu Marius, PNL propune pe domnul Liviu Cocean 
şi  AC propune pe domnul Traian Stancu.  

Alături de aceştia vor face parte din comisie reprezentantul Direcţiei de Investiţii 
şi arhitectul şef.  

Supun la vot amendamentul prin care se propune completarea Comisiei de 
negociere cu cei 7 membri.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul   cu 36 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  

Supun la vot întregul proiect de hotărâre cu amendamentele aprobate.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 36 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
Având în vedere că această comisie este foarte mare aş vrea să-i rog pe membrii 

comisiei să încercăm să ne întâlnim arunci când se propune pentru a lucra eficient.  
Este o chestiune urgentă. Am  discutat cu colegii de la ADETIM, cu reprezentanţii 
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CNCFR şi trebuie luate unele măsuri imediat. Din acest considerent şi având în vedere 
mărimea comisiei am dorit să fac această precizare.  

 
 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind aprobarea promovării 

proiectului „Sistem integrat pentru taxe, impozite şi registru agricol la nivelul 
judeţului Timiş”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă şi Comisia economică . Din câte am înţeles proiectul a fost discutat şi în 
Comisia de urbanism.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, datorită faptului că în ultimul moment s-a 

acordat un plafon maximal – mai mare decât cel care era trecut în proiectul de hotărâre 
– vă propun modificarea articolului 2, respectiv din valoarea totală eligibilă a proiectului 
în valoare estimativă de 4. 500.000 lei  s-a ajuns la 6.735.000  lei.  

Au apărut modificări faţă de ghidul iniţial şi e păcat să nu mergem la valoarea 
maximă pentru a accesa acest proiect.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt de acord.  Plafonul a fost mărit la 1.500.000 euro şi ar fi păcat să nu fim de 

acord cu valoarea totală chiar dacă prin prezentarea proiectului poate fi sau nu mai 
mică.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Totodată, ţinând cont şi de faptul că în acest proiect consiliul judeţean este lider 

de proiect şi se poate asocia cu minim 10 şi maxim 15 primării, în urma discuţiilor avute 
vă propun  să modificăm şi procentul contribuţiei proprii şi să-l aducem la valoarea de 
1% din partea consiliului judeţean, iar cealaltă valoare de 1% este suportată de unităţile 
administrativ teritoriale.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii avem două amendamente pe care trebuie să le supunem la vot. 

Amendamentele se impun datorită normelor metodologice şi ele trebuie aprobate pentru 
a  nu fi eliminaţi.  

Supun la vot primul amendament prin care se propune majorarea valorii totale la 
suma de 6.735.000 lei.   

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 36  voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, , Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian 

Supun la vot amendamentul nr . 2 prin care se propune schimbarea cotei de 
participare la 1% din partea Consiliului Judeţean Timiş.  
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 35 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, , Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 36 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare 

a Consiliului Judeţean Timiş la Fondul pentru Dezvoltare Regională al Regiunii 
Vest şi la funcţionarea Birourilor Regionale de Cooperare Transfrontalieră 
Timişoara şi Oradea pentru anul 2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 35 voturi „pentru” 

din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru,  Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Popescu Marin, 
Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare 

a Consiliului Judeţean Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli al Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară pentru Managementul Situaţiilor de Urgenţă ADIVEST 
pentru anul 2013.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.  
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 35 voturi „pentru” 
din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan, Gaita Oana, 
Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind participarea judeţului Timiş, prin 

Consiliul Judeţean Timiş, la constituirea „Asociaţiei Sportive Clubul de Handbal 
Politehnica Timişoara”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ şi sport şi 

Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Doresc să fac doar o completare şi având în vedere ceea ce am spus la început, 

respectiv că e bine să ne asociem şi să avem în vedere anumite ramuri sportive, vă pot 
spune că va urma şi rugby pentru că a fost o discuţie în acest sens şi mi se pare normal 
să facem acest lucru gândindu-ne la potenţialul rugbistic al oraşului.  

Prin urmare, pentru şedinţa de plen viitoare să ştiţi că avem în vedere şi un 
asemenea proiect de susţinere.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De acord, însă singura rugăminte care o am către dumneavoastră este ca în 

cadrul comisiilor să nu ne mai asumăm sume fixe pentru perioada de finanţare viitoare 
indiferent de modul de asociere şi să rămână la posibilităţile pe care le are judeţul Timiş 
pentru anul financiar respectiv, astfel încât să nu ne întindem mai mult decât este 
necesar vis-a-vis de sumele pe care trebuie să le dăm asociaţiilor sportive.  

Aşa cum am spus sunt de acord şi cu rugby şi să rog să pregătiţi proiectul de 
hotărâre pentru şedinţa viitoare.  

Supun la vot proiectul de hotărâre şi ca să nu fim nevoiţi să ne întâlnim din nou 
pe această temă vă propun ca în locul meu să fie un alt membru în Adunarea Generală 
. Aceasta este solicitarea venită din partea lor pentru a putea da drumul documentaţiei.  
Trebuie să propunem în AGA un membru plin şi un membru supleant.  

Prin urmare, pentru AGA,  propunerea mea pentru membru plin este domnul 
Lăzureanu Aurel, iar pentru membru supleant propun pe domnul Stancu Traian, iar 
pentru Consiliul Director propun pe domnul  Ritivoiu Mihai.  

Dacă sunt alte propuneri vă rog să-mi spuneţi.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Domnule preşedinte dacă este un alt coleg care vrea să fie propus nu am nimic 

împotrivă. Ba mai mult, eu îl propun pe domnul Marin Popescu.  
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Domnul consilier judeţean  Marin Popescu  
Nu doresc, însă nu asta e problema. Problema este că trebuie să sprijinim pe 

domnul preşedinte şi asociaţia nou înfiinţată  respectivă.  Cred că mai puţin importanţi 
suntem noi şi mult mai importantă este ce facem pentru dânşii.  

Refuz elegant această propunere. Nu mulţumesc, nu doresc.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în aceste condiţii rămân cele 3 propuneri făcute iniţial, respectiv domnul 

Lăzureanu  Aurel, Stancu Traian şi Ritivoiu Mihai.   
Spun la vot aprobarea acestor 3 propuneri împreună cu proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  şi cele două propuneri  

cu 35 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin 
Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Cutu Dorin.  

 
 
Punctul nr. 15 - Diverse. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Urmare adreselor înaintate de Direcţia de Sănătate Publică a judeţului Timiş, 

Direcţia Sanitară Veterinară şi pentru Siguranţa Alimentelor Timiş şi Direcţia pentru 
Agricultură Judeţeană Timiş prin care ne este semnalată înmulţirea excesivă a 
ţânţarilor, muştelor şi căpuşelor,  fapt care se constituie în vector pentru diseminarea 
bolilor infectocontagioase la oameni şi animale.  Văzând şi referatul întocmit de Direcţia 
Buget Finanţe şi Compartimentul Protecţia Mediului şi Energii Neconvenţionale din 
cadrul Consiliului Judeţean Timiş, precum şi solicitările primăriilor din judeţ se impune 
ca necesară şi oportună demararea acţiunii de dezinsecţie la nivelul judeţului Timiş. 

Precizăm că acţiunea va trebui organizată şi desfăşurată pe aproximativ 25.000 
ha., valoarea estimativă ridicându-se la 1.250.000 lei, sumă de bani care  se regăsesc 
la capitolul bunuri şi servicii din BVC  şi care  va face obiectul primei rectificări bugetare 
din acest an.  

În aceste condiţii, vă rog să faceţi,  prin prezenţa dumneavoastră în teritoriu, 
precum şi prin atribuţiile pe care le aveţi, iar noi vom face prin direcţiile noastre, 
demersurile necesare, astfel încât,  această acţiune să fie adusă la cunoştinţa 
crescătorilor de albine şi a primăriilor din judeţ pentru că nu vrem să fie afectaţi din 
cauza substanţelor cu care se face dezinsecţia.  

Aceasta este informaţia pe care am vrut să o aduc în atenţia dumneavoastră şi 
să  daţi un acord de principiu preşedintelui Consiliului Judeţean Timiş pentru a putea 
face plăţile necesare din capitolul bunuri şi servicii având suma necesară şi astfel nu 
mai creăm neplăceri pentru că unele primării nu pot să plătească acţiunea de 
dezinsecţie ce va fi făcută de colegii de la Aviaţia Utilitară şi Direcţia de Prestări Servicii 
Timiş.  

Practic este un serviciu pe care-l facem prin instituţiile noastre, nu se 
contractează nimic, nu se fac alte licitaţii, banii fiind tot ai consiliului judeţean. Vom plăti 
substanţele necesare şi combustibilul consumat în timpul zborurilor.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii? 
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Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Sunt nelămurit într-o privinţă şi vreau să adresez o întrebare. Sper că nu supăr 

pe nimeni, însă am găsit pe internet,  la Alianţa pentru o Românie curată că „ANI a 
constatat că Ornella Desing  are un contract pe perioadă nelimitată privind  tipărirea de 
materiale cu Muzeul de Artă Timişoara, instituţie aflată în subordinea Consiliului 
Judeţean Timiş.” 

Nu este nici o răutate şi nu vreau să supăr pe nimeni şi tuturor le doresc tot 
binele din lume însă aş vrea să ştiu dacă au aplaudat şi acest lucru. Adică este întreg 
pachetul sau numai anumite aspecte? 

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Deşi aţi stricat ziua de astăzi, vă rog domnule preşedinte să-mi permiteţi să-i 

spun colegului meu că domnul Marin Popescu vorbea de OM – omul Marcel Mihoc, 
omul Nicolae Robu, omul Marcel Tolcea.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Îmi cer iertare că  nu am înţeles.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Rog pe domnul secretar să ia cuvântul să facă o comunicare oficială pe care 

trebuie să o aveţi în vedere în zilele următoare.  
 
Domnul Dan Ardelean – secretar al judeţului Timiş 
Am rugămintea la dumneavoastră să aveţi în vedere depunerea declaraţiilor de 

avere şi interese în cel mai scurt timp pentru a respecta termenul prevăzut de lege.  
Deşi termenul final este data de 15 iunie, consider că până la 1 iunie trebuie să 

fie aduse pentru a avea timp să le centralizăm.  Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt alte discuţii? 
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 
 
 
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                                Ioan Dănuţ Ardelean 
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